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TRANDAREDSKOLAN – HUR SER LÄGET UT? 

Kristdemokraterna verkar för likvärdiga förutsättningar i våra skolors verksamhet och även vad gäller 

fysiska skollokaler och skolgårdar. 

Många skolor runt om i vår kommun har genomgått renovering och utökning av sina lokaler. Ofta 

byggs även idrottshallarna i samband med detta om för att ge barnen bättre förutsättningar på 

idrottslektionerna. Underhåll och förbättringsåtgärder är nödvändiga eftersom många av våra skolor 

har varit eller fortfarande är trångbodda samt eftersatta. 

Men hur kommer det sig då att det för vissa skolor dröjer och dröjer innan det blir dags kan man 

fråga sig. Den 28 april 2021 la Kristdemokraterna tillsammans med Moderaterna ett initiativärende i 

Grundskolenämnden för att uppmärksamma Lokalförsörjningsnämnden om att fastigheten 

Runstaven 1 finns i skolans närområde och är utan användning sedan förskolan Östergårdsplan revs. 

Förslaget gick ut på att man med användning av den fastigheten eventuellt kunde utöka skolans 

område genom att ta parkeringen som ligger dikt an skolan österut i anspråk för skolans verksamhet 

samt ersätta denna parkeringsyta uppe på Runstaven eller vice versa. 

Som läget är nu är det inte aktuellt att påbörja processen kring renovering av Trandaredskolan förrän 

tidigast 2028, trots att både Kristdemokraterna och Moderaterna har yrkat för tidigareläggning.  

 

Min fråga till ansvarigt kommunalråd är: 

Har man ambition att verka för att förbereda och påbörja en utredning om Trandaredskolans 

möjligheter att ta mer markyta i anspråk innan år 2028? 
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